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Nivåstrukturering, när går vi från snack till handling?? 
För att säkerställa en hög kvalitet i vården av oss prostatacancerpatienter krävs 
att vi koncentrerar verksamheten på ett antal enheter. Detta innebär att vissa 
regioner får släppa verksamheter där man är i minoritet och omöjligt kan 
upprätthålla en god kvalitet och koncentrera sig på område där man är på 
topp. Väntetiderna innehåller en alltför stor del så kallade icke värdeskapande, 
onödiga väntedagar till bl.a. kirurgi för både bröstcancer och prostatacancer. 
För prostatacancer är det så mycket som 52-140 dagar som vi runt om i 
regionen UA-ÖÖ väntar i onödan. Detta är utöver de 60 dagar som satts som 
tak. Samspelet mellan primärvården och specialistvården måste säkerställas 
och förstärkningar och effektiviseringar görs där de åstadkommer mest nytta 
för oss patienter. Nu måste cheferna visa att de är just chefer och säkerställer 
att vården återfår sin forna glans. Politikerna måste också säkerställa att vi 
slutar slösa bort miljarder på dåliga upphandlingar och uppföljningar. 
 /vi syns på barrikaderna i höst/Stig  
Man undrar sa Putte på gården? 
vad är det som händer i vården. 
En onödig dag,   
vill i all fall jag,  
ska bekämpas med handsken, en hård en!   
 


